
 

  

 

 

 

 

Referat afdelingsmøde i afd. 01-39 Skovbakkehjemmet 

 

Tidspunkt: 13.09.2022 

 

Antal fremmødte:  0 lejemål, 0 personer  

 

Fra Skive Kommune: Mette Palshøj  

 

Fra Bomiva deltog: Johnny Mark og Elsebeth Madsen  

 

Valg af dirigent: Elsebeth Madsen 

 

Bestyrelsens beretning, herunder orientering om regnskab for 2021:  

Regnskabet er godkendt af Bomivas hovedbestyrelse. 

 

Budget for 2023: 

Da der ingen beboer deltog i mødet, skal budgettet for 2023 godkendes af Bomivas 

hovedbestyrelse. 

 

Forslag: 

 

Forslag om stemmeafgivelse på forbrugsselskabernes generalforsamlinger i 

2022/2023. 

Da der ingen fremmødte var, vil stemmeretten blive varetaget af Bomivas bestyrelse. 

 

Forslag om ny husorden i afdelingen. 

Da der ingen fremmødte var, vil den udsendte husorden være gældende.  

 

Valg: 

Ingen valg. 

 

Eventuelt: 

Der skal afsættes midler til udskiftning af 5 gulve, d.v.s. 150.000 kr./år fremover. 

Der skal laves en gennemgang af udearealer og fælles indvendige arealer med henblik på at 

finde sparemuligheder i forhold til belysning. 

 

 

 

 

 

 

Referent/Dirigent:    

 

 

Elsebeth Madsen 

14.09.2022 


